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Министарка унутрашњих послова Аустрије Јохана Микл-Лајтнер сматра да треба
размишљати о увођењу ограничења за број пријема избеглица, преносе данас медији у
Бечу.

  

  

Она је истакла да ће "горња граница" фактички сигурно бити уведена, јер ни систем, а
ни грађани не смеју бити преоптерећени.

  

Микл-Лајтнер је казала да број примљених избеглица треба да буде прилагођен
постојећим структурама и становништву.

  

Очекује се да ће током ове године број предатих молби за добијање азила у Аустрији
износити 95.000.

  

Микл-Лајтнер указује да се не може очекивати да ће наредних година бити прихваћено
по 100.000 избеглица годишње.

  

Лидер Народне партије (ОВП), чији је Микл-Лајтнер члан, и вицеканцелар Рајнхолд
Митерленер рекао је да је неизбежна расрпава о ограничавању броја избеглица.
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Он је казао да се и у Немачкој разговара о контингенту.

  

- То да се не може заштита дефинисати бројком је јасно. Али је потребна европска
солидарност - подвукао је Митерленер.

  

Аустријски канцелар Вернер Фајман сматра да се решење избегличке кризе може
добити само мерама на лицу места у Сирији.

  

- Тек тада ће бити мање избеглица - поручио је Фајман додајућид а то није могуће
решити на националним границама.

  

Према његовим речима потребне су заједничке активности на спољним границама ЕУ.

  

(Блиц) 
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